

Land Acknowledgement

We acknowledge we are hosted on the lands of the Mississaugas of the Anishinaabe, the Haudenosaunee Confederacy and the Wendat. We also recognize the enduring presence of all First Nations, Métis and the Inuit peoples.¹ We are grateful to live, work and play on this land and we want to contribute to the implementation of the Truth and Reconciliation Commission's eight health-related Calls to Action.

Nous tenons à souligner que nous sommes accueillis sur le territoire traditionnel des Mississaugas, des Anichinabés, des Haudenosaunees et des Wendats. Nous voulons également reconnaître la pérennité de la présence des Premières Nations, des Métis et des Inuits. Nous sommes reconnaissants de vivre, de travailler et de jouer sur ce territoire et nous voulons contribuer à la mise en œuvre des huit appels à l'action de la Commission de vérité et de réconciliation en matière de santé.

Find your land acknowledgement at <https://native-land.ca/>

¹ <https://www.tdsb.on.ca/Community/Indigenous-Education/Resources/Land-Acknowledgement>

